
Zápisnica zo 40. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného 

dňa 25.9.2017 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,10 – 19,30 hod. 

 
Prítomní poslanci: Roman Lasák, Martin Chovan, Martin Drbjak, Ján Chlebík, Milan 

Galica, Mgr. Andrea Floreková  

Hlavný kontrolór obce Ing. Pavel Tylka - neprítomný  

Neprítomní poslanci: Vladimír Ďuroň ml. 

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

Hostia: Ján Velebír,, Ing. Tomáš Velebír, Mgr. Mária Rypáková 

 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie spolufinancovania dotácie zo štátneho rozpočtu na rozvoj 

výchovy a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej a športovej výchovy formou dostavby, 

rekonštrukcie alebo výstavby novej telocvične na rok 2017. 

3. Prerokovanie a posúdenie pripravovanej projektovej dokumentácie na školskú jedáleň. 

4. Prerokovanie a schválenie nájomných zmlúv v bytovom dome č. 257 pre byt č. 2 p. 

Krajčiová, byt č. 3 p. Martináková a byt č. 5 p. Račková. 

5. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2017. 

6. Rôzne.  

7. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,10 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za overovateľov 

zápisnice určil Milana Galicu a Jána Chlebíka.  

 

Hlasovalo:  za -   6 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                               Milan Galica, Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

 

Hlasovalo:  za -   6 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                               Milan Galica, Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. P. Ján Velebír vysvetlil poslancom, čo všetko zahŕňa žiadosť o dotáciu na rekonštrukciu 

telocvične. Oboznámil poslancov so znížením zabezpečenia spolufinancovania obce v 

žiadosti z 25% na 10%. Starosta prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať: 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schvaľuje zabezpečenie spolufinancovania vo 

výške najmenej 10 ٪ z celkových výdavkov dotácie zo štátneho rozpočtu na rozvoj 

výchovy a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej a športovej výchovy formou dostavby, 

rekonštrukcie alebo výstavby novej telocvične na rok 2017. 

 

Hlasovalo:  za -   6 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                               Milan Galica, Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  



zdržal sa –  0 

 

3. Ing. Tomáš Velebír oboznámil poslancov, ako aj riaditeľku ZŠ Mgr. Máriu Rypákovú 

s pripravovanou projektovou dokumentáciou na nadstavbu školskej jedálne. K pripravenej 

projektovej dokumentácii boli predložené niektoré pripomienky, ako prerobenie 

bezbariérového vstupu do školskej jedálne otočením, nakoľko by sa podľa navrhovanej PD 

veľmi zasahovalo do prístupovej cesty do areálu ZŠ. Treba tak isto prezistiť, či je potrebné 

vonkajšie riešenie únikového schodiska a ak áno, tak treba navrhnúť iné riešenie. 

4. Starosta obce informoval poslancov o žiadostiach nájomníkov o predĺženie nájmu, že nie sú 

vedené žiadne nedoplatky a nájomníci spĺňajú podmienky na opakovaný nájom. Starosta 

potom prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje a poveruje starostu obce s podpísaním nájomnej 

zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 2 s p. Magdálenou Krajčiovou na 1 rok, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje a poveruje starostu obce s podpísaním nájomnej 

zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 3 s p. Emíliou Martinákovou na 1 rok, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje a poveruje starostu obce s podpísaním nájomnej 

zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 5 s p. Zuzanou Račkovou na 3 roky. 

 

Hlasovalo:  za -   6 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                               Milan Galica, Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta obce informoval poslancov o žiadosti  o odpustenie poplatku za TKO na r. 2017 p. 

Lenky Kubaľákovej rod. Brunčiakovej, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v Nitre. P. starosta 

prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a schvaľuje žiadosť p. Lenky Kubaľákovej 

    o odpustenie poplatku za komunálny odpad a drobné stavebné odpady na rok 2017.  

         

Hlasovalo:  za -   6 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                               Milan Galica, Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

 

6. Starosta obce informoval poslancov o ponuke na umelú ľadovú plochu, ktorá by mohla byť 

umiestnená pri Základnej škole Kvačany. Po krátkej diskusii sa dohodlo, že pred tým, ako by 

sa do spomínaného projektu išlo, treba zistiť prevádzkové náklady a najlepšie by bolo, 

zavolať navrhovateľov, aby spravili prezentáciu. 

Mgr. Mária Rypáková tlmočila žiadosť Rady školy pri Základnej škole o príspevok na Ples 

absolventov a priateľov ZŠ Kvačany, ktorý sa uskutoční v KD v Liptovskej Sielnici v sobotu 

14.10.2017. Poslanci sa dohodli na príspevku v sume 50 €. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Rady školy pri Základnej škole 

v Kvačanoch a schvaľuje príspevok v sume 50 € na Ples absolventov a priateľov Základnej 

školy Kvačany, ktorý sa uskutoční 14.10.2017. 

 

Hlasovalo:  za -   6 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                               Milan Galica, Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



 

Starosta obce informoval p. riaditeľku ZŠ na sťažnosť obyvateľov obce, že na areály ZŠ sa 

nenachádzajú značky, ktoré by zakazovali voľnému pohybu psov. Mgr. Mária Rypáková 

prisľúbila, že nedostatky budú v najbližšej dobe odstránené. Starosta obce ďalej informoval 

o možnosti programu pre dôchodcov. Jednalo by sa o vystúpenie Dušana Grúňa v Liptovskej 

Sielnici, kde toto vystúpenie by bolo pre dôchodcov z Liptovského Trnovca, Kvačian a aj 

Liptovskej Sielnice, ako aj pre širokú verejnosť. Pre verejnosť by bolo vstupné 2 €. 

Dôchodcovia z Kvačian by mali zdarma zabezpečený odvoz, vstup na vystúpenie a po 

vystúpení večeru v Kolibe Gréta. Vystúpenie by sa uskutočnilo 20.10.2017. 

 

7. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,30 hod. 

 

 

 

Zapísal/(a):  

Katarína Kunová                                            ........................................ 

 

Overovatelia:  

Milan Galica                                                            ........................................ 

Ján Chlebík                                   ........................................ 

 

 


